

Bensen

Catering Rider (Stand 01. 2018)

Dieser Catering Rider orientiert sich an typ. Standards und sollte zumindest im Wesentlichen einzuhalten sein. Das leibliche Wohl ist auf Tour nicht unwichtig, und ich bedanke mich im Voraus für die Mühe. Sollten sich einige meiner Wünsche nicht erfüllen lassen, bitte ich Sie um eine kurze Rückmeldung. Ich bin sicher, für jedes Problem eine Lösung zu finden!

2 Personen: 1 DJ plus 1 Begleitperson

Getränke:

6 Bier (vorzugsweise Augustiner hell, Becks Pils, Heineken)

2 Flaschen Mineralwasser (eine Flasche mit und eine Flasche ohne Kohlensäure)

2 Dosen Red Bull

Ansprechpartner

Benjamin Rien

Email: bensenbooking@gmx.de

English Version:

Bensen

Catering Rider (Stand 01. 2018)

This catering rider is based on typ. Standards and should be at least substantially adhered to. Food and beverages are the most important parts on tour for our well-being. Thank you in advance for your effort.

If some of my wishes can't be fulfilled, I just ask politely you for a short feedback. I'm sure there's a solution for every problem!

2 persons : 1 DJ & 1 buddy

Drinks:

6 beers (preferably Augustiner hell, Becks Pils, Heineken)

2 bottles mineral water (one bottle of still water and one bottle of sparkling water)

2 cans Red Bull

Person to contact

Benjamin Rien

Email: bensenbooking@gmx.de